
Rødovre Almennyttige Boligselskab 

Afdeling: ENGEN 2320 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Tirsdag den 6. oktober 2020 kl. 18.30 

i bestyrelseslokalet Mariehøj 56 

 

Til stede: Claus, Christina, Leon og Rikke 

Afbud fra: Helle og Daniel 

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelses-

mødet den 30. juni 2020 
 
 

2. Gennemgang af de forslag der blev be-
sluttet på afdelingsmødet den 1. sep-
tember 2020 
 
 

3. Etablering af byttecentral ved contai-
nerpladsen, herunder udførelse heraf 
og orientering herom 

 
 
 
 

4. Brainstorm vedrørende etablering af la-
destander til el-biler 

 
 
 
 
 
 

 
Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev god-
kendt. 
 
 
Bestyrelsen gennemgik de godkendte forslag 
fra afdelingsmødet den 1. september 2020.  
 
 
 
Der er allerede etableret en byttecentral ved 
containerpladsen. Derudover er der også mu-
lighed for at benytte afdelingens Facebookside 
som formidlingskanal, såfremt man har nogle 
ting, som man gerne vil af med.   
 
 
Som det blev meddelt på afdelingsmødet, har 
RAB nedsat en arbejdsgruppe der skal undersø-
ge, hvilke muligheder der er for etablering af 
ladestandere.  
Derudover vil bestyrelsen også kigge nærmere 
på forskellige muligheder.  
Der kan desværre ikke garanteres en tidshori-
sont for etableringen, men bestyrelsen vil i et 



 
 
 
 

5. Drøftelse af muligheder for udskiftning 
af køkkener 

 
 
 
 
 
 

6. Orientering om nyt logo 
 
 
 
 
 

7. Afholdelse af juletræsfest og fastelavns-
fest 

 
 
 
 
 
 
 

8. Nyt fra ejendomskontoret v/Daniel 
 
 
 

9. Nyt fra formanden 
 
 

10. Nyt fra kasserer 
 
 
 

11. Diverse 
 
 
 
 
 
 
 

eller andet omfang komme med et udspil på 
afdelingsmødet i 2021. 
 
 
Forslaget var blevet stillet forud for afdelings-
mødet, men da forslagsstilleren ikke var mødt 
frem, frafaldt forslaget. 
Bestyrelsen vil dog imidlertid undersøge, hvilke 
finansieringsmuligheder der i givet fald vil væ-
re, såfremt forslaget tages op på ny næste år. 
 
 
For at skabe en ensartethed afdelingerne imel-
lem, har RAB udarbejdet et logo, som fremad-
rettet skal benyttes af samtlige afdelinger på 
såvel brevpapir, arbejdstøj, maskinel m.m.  
 
 
Grundet de fortsatte restriktioner i forbindelse 
med covid-19 blev det besluttet at aflyse jule-
træsfesten i år.  
 
Der tages endelig stilling til, hvorvidt fastelavns-
festen kan afvikles i februar 2021, når vi kom-
mer ind i det nye år.  
 
 
Intet nyt fra ejendomskontoret, da Daniel fra 
fraværende.  
 
 
Intet nyt.  
 
 
Leon meddelte, at vi har fået ny indgang til be-
styrelsens bankkonto.   
    
 
Det blev besluttet at der skal laves en informa-
tionspjece til nyindflyttere. Christina udarbej-
der forslag hertil.  
 
Bestyrelsen har kunnet konstatere, at der har 
været noget skriveri på afdelingens Facebook-
side omkring hundeluftning ved petanqueba-
nen på Rødovrevej.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

12. Kommende punkter 
 
 
 
Mødet slut kl. 20.30 

Det er ikke tilladt at lufte sine hunde på baner-
ne, og bestyrelsen vil bede ejendomskontoret 
snarest muligt om at sætte skilte op ved baner-
ne der indikerer, at det ikke er tilladt.  
Derudover skal det også præciseres, at man 
ifølge afdelingens retningslinjer skal huske, at 
alle dyr skal holdes i snor, når de er uden for 
ens egen bopæl.   
Endelig skal vi minde om, at det skal registreres 
på ejendomskontoret, når man anskaffer sig et 
dyr.  
 
 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 3. november 2020 

 


